
         

MOTIE van de fractie van CDA, PvdA en GroenLinks

Voorgesteld op 16 december 2008

De Raad van Cuijk in vergadering bijeen 

Van mening dat, 

 De bijzondere commissie Bestuur van 15 december jl. geen duidelijke uitspraak m.b.t. de 
procedure voor een raadsbehandeling van Haalbaarheidsonderzoek Homburg campus van 
november 2008 heeft gedaan;

 Er daarmee een bestuurlijke impasse dreigt te ontstaan;
 Een raadsbehandeling met duidelijke politieke uitspraken over een (eventuele) verdere 

voortgang van het proces van groot belang is;
 Partners in het proces om een duidelijke uitspraak van de raad vragen, alvorens zij verder 

kunnen met hun afzonderlijke besluitvorming;
 Een raadsbehandeling met duidelijke uitspraken ook in het belang van een besluitvorming 

over de schouwburg is; 
 Een raadsuitspraak nu bedoeld is als een volgende stap ter voorbereiding van een definitieve 

besluitvorming;

Spreekt uit dat:

 De raadsbehandeling van het ‘Haalbaarheidsonderzoek Homburg campus november 2008’ 
(vooralsnog) zoals voorzien op 26 januari 2009 te agenderen;

 De raad de gelegenheid te bieden om in de aanloop van die raadsvergadering schriftelijke 
vragen te stellen. Antwoorden op die vragen zijn dan voor de raadsbehandeling beschikbaar;

En gaat over tot de orde van de dag.
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